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Januari månadsmöte, 17.01.2024
Plats: Klubben

Närvarande: Fanny Ollus, Gabriella Karhulahti, Elin Stråhlmann, Joar Jensén, Patrik Back-
man, Luukas Määttänen, Aurora Autio

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:07.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

4. Budgeten 2024
Joar Jensén presenterade budgeten för 2024 (se bilaga 2).
Olika förslag om hur man kan spara i budgeten diskuterades. Elavgiften för SvNK höjdes från
110€ till 120€. Under utgifter lades det till en ny rad för halarna, samt en till rad under intäkter
för halarbetalningar. Dessutom ökade summan för företagssamarbete under intäkter då närmare
uppskattningar togs i beaktande.
Budgeten godkändes.

Emil Amnell, Harald Åström och Andreas Tirkkonen anlände och var närvarande från och
med denna punkt. Luukas Määttänen avlägsnade sig och återvände under denna punkt. Anton
Taleiko avlägsnade sig under denna punkt.

5. Skattmästarens och ordförandes rätt att använda Spektrum rf:s konto
Niko Nordlund förlorade rätten att använda Spektrum rf:s ordinarie konto FI96 4055 0017 4568
86 i Aktia bank. Joar Jenséns rätt till kontot bibehålls. Fanny Ollus gavs tillgång till kontot.
Fullständiga namn och personsignum finns i bilaga 3.

6. Val av RGL-sammankallare
Eva Ahlgren, RGL valdes till RGL-sammankallare.

7. Årets idrottsverksamhet
Harald Åström presenterade idrottsverksamheten.
Planen är att hålla idrottsevenemang ungefär en gång i månaden. Harald nämnde även att
Spektrum troligen anmäler sig till Jukola. Fler ideér för evenemang uppskattas.

8. Vårens månadsmöten
Fanny Ollus föreslog följande datum:
17.1 Januari månadsmöte
15.2 Februari månadsmöte
20.3 Mars månadsmöte
17.4 April månadsmöte
16.5 Maj månadsmöte
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9. Vårens program
Patrik Backman presenterade planen för vårens program. Det planeras in en sykväll, bastukvällar
och sitzer med andra föreningar. Det nämdes idéer om familjesitz, sitzception, presidentsvalski-
sakatsomo och pokerkvällar.

10. Uppdatering av Spektrums hemsida
Fanny tog upp det tidigare förslaget om att uppdatera Spektrums hemsida. Hit hör förslag om
att förnya texter, utseendeändringar och att göra hemsidan mer lättnavigerad överlag. Planen
är att samla in en kommitté för detta.

11. Övriga ärenden
Fanny tog upp att Spektrum kommer skapa en skild Whatsapp-infokanal, och att den gamla
chatten behålls som en chat för övriga ärenden. I infokanalen skulle den viktigaste infon skickas
ut av styrelsemedlemmar eller andra ansvarspersoner (till exempel idrottsansvarige).

Patrik Backman presenterade kommande program:
19.1 Antikens Grekland sitz
27.1 LAN på klubben
6.2 Sci-fi filmkväll
8-11.2 Himos xqrr
13.2 Fastlaskiainen

12. Meddelanden
Patrik Backman presenterade gånget program:
15.12 Spelkväll på Discord
21.12 Julfilmkväll
13.1 Vinterolympiad

Emma Moen meddelade att Fanny Ollus gör ett fantastiskt jobb.

Harald Åström meddelade att Emma Moen har gjort ett fantastiskt jobb.

Patrik meddelande att det finns en ny whiteboard för att anteckna diverse saker på.

13. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 19.34.

Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet
Bilaga 2 Budgeten 2024
Bilaga 3 Namn och personsignum

Ordförande, Fanny Ollus Sekreterare, Elin Stråhlmann
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